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1. Besiktning av samfällighetens gemensamma ytor 

Styrelsen gick över och besiktigade området. Skylten med lekande barn vid torg 4 

kommer att flyttas så att den syns ordentligt. En del stenar i området har satt sig men i 

nuläget kommer styrelsen inte att åtgärda detta. Insatnet kommer dock att kontaktas 

för att åtgärda de ytor där de har grävt ner fiber med tanke på att det inte har blivit 

återställt. 

 

2: Ordföranden förklarar mötet öppnat 

 

3. Dagordningen godkänns 

 

4. Ekonomi. Genomgång av den finansiella ställningen. 

 

Utgifter sedan föregående möte: Cirka 7000 kronor i utgifter i samband torgdagen 

samt inköp av ogräsbekämpning. Medlemsavgifter är på väg in. Föreningens ekonomi 

är fortsatt god med cirka 170 000 kronor i kassan.  

 

5. Underhåll av torgen. Hur gick torgdagen? Diskussion om skicket av samfällighetens 

gemensamma ytor och garagen. Vilka behov finns? 

 

 Torgdagen gick bra och det var god uppslutning. Diskussioner kring att nästa torgdag 

hyra in ett extra släp.  

 

6. Inköp av materiel till ogräsbekämpning 

  

Ogräsättika är inköpt och styrelsen beslutade att en brännare kommer att köpa in till 

föreningen. Ett mail kommer att gå ut kring var och hur brännaren ska användas samt 

att försiktighet ska iakttas. 

 

7. Målning av tegelytorna på garagen. 

 

Stålborste, målartvätt och färg ska köpas in för målning av garagen. Koordinering av 

målningen sköts av torgförmännen. Ordförande Sven Gunnarsson kommer att skicka 

ut ett mail och påminna om målningen den 21/5. 



 

8 Andra punkter 

En uppdaterad maillista kommer att läggas upp på hemsidan inom kort. På hemsidan 

kommer det även läggas upp en notis om att ungdomar i området som ”sommarjobb” 

kan hjälpa till med skötsel av enklare sysslor i området. 

 

9. Mötet avslutades 

 

 

 

 

 

Henrik Jönsson    Sven Gunnarsson 

Sekreterare     ordförande 

 

 

 


